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Leto 1988 je bilo leto razo-
čaranj. Naši rezultati so na
splošno tako skromni, da se
z njimi ne more nihče pohva-
liti, ne skupnost ne posamez-
niki. Nazadovali smo v oseb-
nem in v družbenem stan-
dardu.

Družbeno ozračje, iz kate-
rega veje razočaranje, se še po-
sebej odraža v organizacijah
združenega dela. Prevladuje
strah pred prihodnostjo.
Vprašanje, kje je spodnja
točka padanja, je v vseh oko-
ljih vsakodiievno prisotno.

Ker smo gospodarska orga-
nizacija, smo se tudi v teh raz-
merah morali opredeliti za eno
idejo in na osnovi te zgraditi
strategijo za naslednje leto ozi-
roma za prihodnost.

Sprejete ustavne spre-

membe in pričakovana re-
forma v gospodarskem si-
stemu kažejo na našo splošno
pripravljenost za mobilizacijo
teh dobronamernih in vsebin-
sko učinkovitih ukrepov. Ve-
lika zmota pa je, če mislimo ali
pričakujemo, da bo reforma že
sama po sebi prinesla pozi-
tivne rezultate. Je samo okvir,
od nas v podjetjih pa je od-
visno, kako bomo mi vodili,
vodstveni in strokovni delavci,
v vsakodnevnem preizkusu
trajno vnašali ideje reforme
v naše notranje mehanizme.

Mislim, da ni nihče od nas
pripravljen s svojimi potenci-
ali v trenutku začeti delati
drugače, tako, kot so to nava-
jeni v razvitih gospodarstvih.
Zato se bo ponovno pokazala
sposobnost kolektivov v tem,
kako hitro se bodo prilagodili
fUozofiji trga in racionalizaciji
gospodarstva. Sama spre-
memba, ki sloni na brisanju
hišnih številk tozdov, pa je
lahko usodna, če je ne zamenja
nov mehanizem spremljanja
matične rasti in merjenja učin-
kovitosti.

Vsa ta vprašanja so prisoma
tudi v Žitu. Zavedamo se jih
in o njih že razpravljamo.
Novo leto pričakujemo v upa-
nju, da bomo dovolj strokovno
sposobni, pa tudi pogumni, da
bomo uspeli reformo ekonom-
skega sistema, ki zelo jasno
daje prednost sposobnejšim,
izrabiti v našo korist. Prilago-
ditev na leto 1989 ne bo pote-
kala brez žrtev. Sposobnejši
bodo tisti, ki bodo preživeli
brez velikih ran.


